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Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie. W imieniu mieszkańców osiedla OSADA 

FABRYCZNA zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu instalacje 

ekranów dźwiękochłonnych na wiadukcie przy ul. Mleczarskiej.  

Uzasadnienie: 

Z opinii mieszkańców zamieszkujących ww. osiedle wynika, iż na wiadukcie w 

ostatnich miesiącach jest bardzo wzmożony ruch samochodów osobowych i 

ciężarowych co przekłada się na bardzo uciążliwy hałas. Funkcjonowanie 

mieszkańców osiedla (zwłaszcza bloku mieszkalnego nr 7) jest utrudnione, każde 

otwarcie balkonu czy okien wiąże się z olbrzymim hałasem przejeżdżających 

pojazdów. Chciałbym nadmienić również, że ul. Mleczarska to jedna z głównych dróg 

przejazdowych (głownie dla transportu ciężkiego) przez Ciechanów, ale także 

tranzytowych, gdzie poruszają się większe pojazdy zaopatrujące ciechanowskie firmy 

dzielnicy przemysłowej.  

W związku z powyższym bardzo proszę o przeanalizowanie sytuacji oraz podjęcie 

stosownych działań mających na celu poprawienie komfortu życia dla mieszkańców 

osiedla Osada Fabryczna. W mojej ocenie panele dźwiękochłonne nie tylko 

zabezpieczyłyby mieszkańców przed hałasem, ale mogłyby też zapobiec tragediom, 

jakie w tym obszarze miały miejsce.  

W opinii mieszkańców zapotrzebowanie na panele to tylko około 1/4 wymiarów 

długości całego wiaduktu (chodzi o zabezpieczenie części mieszkalnej bezpośrednio 

narażonej na hałas).  

Bardzo proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej interpelacji i zwrócenie się w tej 

sprawie do odpowiednich organów PKP. Proszę potraktować tą sprawę jako pilną i 

bardzo ważna z perspektywy mieszkańców Osiedla. 
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